
Драго Калабић 
Питање постављено Канцеларији за ветеринарство БиХ: „Ко су увозници меса и месних 

прерађевина свих облика и врста, за које потребе и у којим количинама у 2011. и 2012. 

години у БиХ, те из којих земаља долазе? Да ли је Канцеларија имала примједбе на 

квалитет, процедуру увоза или нека друга запажања која имају везе или утичу на 

здравље људи?“ 
 


